
 

Referat fra møde i 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
10. januar 2022 

Mødested: Teams-møde 

Tidspunkt: kl. 19 

 

Mødeleder/referent 

Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Flemming, Erik, Kari, Inger, Torben 

Afbud:  
Thyra, Troels 

 
Dagsorden: 
 
 

1. Egtved Ungdomsklub 
v/Kirsten 
 
 

2. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Turistbus 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Nytårskur/Åbenthus på 
Roberthus v/Torben, Helle, 
Kirsten og Kari 

 
 
 
 

5. Byvison v/Inger 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Rundvisning og orientering om Egtved Ungdomsklub blev udsat pga. 
Coronaramt personale i Ungdomsklubben. Det punktsættes på næste 
møde. 
 
2. 
Vi har stadig ikke fået nogen tilbagemelding på vores møde i september 
med Voksenudvalget. 
Der er fra 1. januar 2022 ny formand for Voksenudvalget, da Lone 
Myrhøj nu afløser Gitte Frederiksen. 
Inger har sendt mail til det nye formandskab for Voksenudvalget.  
Ingen tilbagemelding endnu.  
Jeanette som repræsentant for naboerne og lægerne inviteres med.. 
Der er ansat en ny leder på Tinghøj, så der ikke længere er delt ledelse. 
 
3. 
Der er afsat penge til turistbus fra 2022 og årene fremover.  
Erhvervs- og turistchef Morten Damgaard indkalder til et møde i starten 
af 2022 sammen med Aktiverhverv og Egtved Handelsforeningen.  
Vigtigt at få reklameret for den, så den ikke kører tomt rundt. 
Det er turistforeningen i Vejle, der skal markedsføre shuttlebussen. 
Det er ikke et projekt til BID. 
Inger får arrangeret et møde med Morten onsdag den 9. februar kl. 
19.00 på Roberthus. 
 
4. 
Nytårskuren den 8. januar blev aflyst pga. Corona.  
Dagen er planlagt, champagneglas indkøbt og de 3 priser er lavet af en 
lokal keramiker. Vi er tildelt penge til nytårskuren fra Strakspuljen. De 
afventer hvornår vi afholder det. Datoen besluttes evt. på næste møde. 
 
5.  
Vi skal have et statusmøde med Frederik.  Inger arrangerer et 
teamsmøde med Frederik. 
Forslag, at vi laver en mødeplan, som Frederik får og så kan han sige til, 
hvornår han kan deltage på vores møder.  
Teknisk Udvalg: Beslutning om, at der skal laves en helhedsplan for 
området ved Hvidegårdsvej med forslag om flytning af vej og stier i 
området.  
Teknisk Udvalg: Budget 2023. OBS på, at der bliver afsat 500.000 kr til 
byvisionsarbejdet.  
 



 
 

6. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
 

  
7. Oplevelsescenter ved 

Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 
 

8. Ny udstykning ved 
Hejlskovbjerg v/Erik 

 
 
 
 
 
 

9. Optakt til budget 2022 
v/Inger 

 
 
 

10. Gadebanden 
 
 
 
 

11. BID – 
Kari  

 
 

12. VAF og Egtved Posten 
v/Inger 

 
 
 

13. Kommunikation  
 
 
 
 

14. Egtvedpigeløb v/Kirsten 
 
 
 

15. Klyngemøde 
 
 
 
 

Opfølgning på kommunikationen af planen – hjemmeside m.v.  
 
6.  
Vi har aftalt med Vejle Kommune, at borgmesteren nu retter 
henvendelse til relevante lodsejere. Erik følger op ved at tage kontakt til 
Henrik Ågård, Vejle Kommune. Vi afventer. 
 
7. 
Styregruppemøde den 16. december.  
Nu: Arkitektkonkurrence og fondsansøgninger. 
Ny Kernefortælling. Tip til VAF – der er noget nyt.  
Helle og Ingers tilstedeværelse er meget vigtig, da de tildelte midler 
ellers nemt kan fordufte. 
 

8.  
Status: 
Erik gennemgik planen for en ny privat udstykning ved Hejlskovbjerg. 
Der foreslås en rundkørsel øverst på Vestergade, spejdercenteret og 
Hejlskovbanke. Erik afventer svar fra museet og venter på politikernes 
arbejde med lokalplanen. 
Henriette Lang skal på banen i forhold til stier. 
 
9. 
Forslag om, at vi inviterer et par politikere til en optakt til budget 2022.  
Et februar møde. Lars og Søren? 
+ et sommermøde, hvor vi viser projekterne frem.  
 
10. 
Inger og Karen får et møde i kalenderen i løbet af foråret.  
 
 
 
11. BID-mødet blev aflyst og flyttet til den 27. januar. 

 
 
12. 
Inger fik ikke noget ud af henvendelsen til VAF vedr. mange 
artikler med negative sager fra Egtved. Avisen sælger på 
sensation. Vi vil prøve at ”fodre” VAF med gode historier. 
 
13 
Hjemmesiden, kalender m.v. – intet nyt. 
Vi skal være bedre til at kommunikere på vores Facebookgruppe. 
Erik har fået adgang til hjemmesiden. Heidi Sloth giver Erik et lynkursus. 
 
14. 
Forslag om et Egtvedpigeløb. Kirsten kontakter Janne Seiersbøl og og 
David Stoltenberg fra EIF’s motionsafdelings løbeklub. 
 
15. 
Ødsted/Jerlev + Øster Starup/Ågård. 
Næstemøde er den 27. april 2022. Else invitere og laver dagsorden.  
Hvad kan vi bruge hinanden til (Fællesskab) 

• Busforbindelser om aften og i weekender: 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

16. Næste møde og 
generalforsamling.  

 
 

17. Årshjul fra ULN 
 
 
 
 
 
 

18. Fastsættelse af årsmøde 
for Udviklingsrådet 

 
 
 
 
 

19. Evt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

- Tema for klynge 
- Udbred budskabet og kendskab om Flextrafik 
- Else tager fat i Ole Prüsse om fremsendes af materiale 
- Hvad gør Vejle Kommune? Peter undersøger. 

• Fælles høringssvar. 
• Møde med ny ULN. 
• Udveksling af erfaringer omkring by-visioner. 
• Søgning af puljer til fælles arrangementer, f.eks. 

kurser. 
• Fokus for de unge. Hvordan løses dette? 

- Ungeaften 
- Udfordre Vejle med projekt. 

• Møderække hver fjerde måned – på forskellige 
lokationer 
 

16. 
Næste møde afholdes onsdag den 9. februar kl. 19 på Roberthus. 
  
 
17.  
Vigtige datoer: 
Frist for regnskab og årsrapport 1. april.  
Årsmøde i Vingsted 21. april.  
Klima – skal vi evt. holde et borgermøde? Borgernes grønne 
omstillingspulje. Vi afventer, om de har det med på årsmødet. 
 
18. 
Onsdag den 23. marts kl. 19.00 
Inger booker rådssalen. 
Kari laver annonce. 
Forslag til oplægsholder: Morten Damgaard. Inger kontakter ham og 
giver Kari besked. 
 
19. 
Spejderne arbejder på et nyt friluftscenter. Man er i opstartsfasen. Om 
en månedstid kan der orienteres nærmere. 
 
Lars Schmidt råder Udviklingsrådet til at afholde et lille kaffemøde med 
fx 2 politikere, hvor vi orienterer dem om kommende projekter, der 
evt. skal tænkes ind i budgettet for 2023. 
Vi vil invitere Søren Peschardt, Gerda Hastrup Jørgensen og Lars 
Schmidt. 
Inger og Kari arrangerer et besøg. 
 
Ærgerligt at nogle af julebelysningerne i Egtved og Ødsted ikke kan 
hænge i fred. 



 
 
 

 


